

YUKON

CANADA

ORDER-IN-COUNCIL 2018/35

AGRICULTURAL PRODUCTS ACT

Pursuant to section 2 of the *Agricultural Products Act*, the Commissioner in Executive Council orders

1 Bradley Barton, Jane Harms, Bastien Ipsas, Randy Lamb, Michelle Thompson, Mary Vanderkop and Jesse Walchuk are appointed as inspectors.

2 The appointments of Dave Beckman and Art Hutchison as inspectors, made by Order-in-Council 1994/129, are revoked.

3 The appointment of Kevin L. Bowers as an inspector, made by Order-in-Council 2003/201, is revoked.

4 The appointment of Patricia Smith as an inspector, made by Order-in-Council 2006/206, is revoked.

5 The appointment of Zodie Groves as an inspector, made by Order-in-Council 2008/01, is revoked.

Dated at Whitehorse, Yukon,
February 28th 2018.

YUKON

CANADA

DÉCRET 2018/ 35

LOI SUR LES PRODUITS
AGRICILES

Le commissaire en conseil exécutif, conformément à l'article 2 de la *Loi sur les produits agricoles*, décrète :

1 Bradley Barton, Jane Harms, Bastien Ipsas, Randy Lamb, Michelle Thompson, Mary Vanderkop et Jesse Walchuk sont nommés inspecteurs.

2 Les nominations de Dave Beckman et Art Hutchison à titre d'inspecteurs, effectuées par le Décret 1994/129, sont révoquées.

3 La nomination de Kevin L. Bowers à titre d'inspecteur, effectuée par le Décret 2003/201, est révoquée.

4 La nomination de Patricia Smith à titre d'inspectrice, effectuée par le Décret 2006/206, est révoquée.

5 La nomination de Zodie Groves à titre d'inspectrice, effectuée par le Décret 2008/01, est révoquée.

Fait à Whitehorse, au Yukon,
le *28 Février* 2018.


Commissioner of Yukon/Commissaire du Yukon